
Protokoll fört vid styrelsemöte 2012-11-22 på Hultsfredsbygdens ridklubb. 
 
Närvarande: Susanne Andersson, Jan Isberg, Johan Friberg, Malin Bjälesjö och Cecilia 
Myrén. 
 
Mötet förklaras för öppnat. 
 
Till att justera protokollet valdes Susanne Andersson. 
 
Ekonomin är i balans. 
 
Vi får besök av Ida Myrén som presenterar sig. Tanken är att hon ska kunna få börja arbeta på 
ridklubben efter nyår. Vi vet inte hur mycket i dagsläget. Det beror på hur antalet ridande ser 
ut nästa termin. 
 
En planeringsdag med styrelsen och personalen på ridskolan har genomförts, syftet med 
planeringsmötet var att påbörja ett arbete att ta fram Mål- och Handlingsplaner för 
ridklubben/ridskolans verksamhet.  
 
Vi går igenom föregående protokoll fört vid möte 2012-11-07 och 2012-10-21. 
 
Arbetet med att förbättra ridhusbotten har påbörjats men har nu avstannat lite. Det är en 
ekonomisk fråga och Kommunen har lovat att hjälpa till med halva materialkostnaden. 
 
Vid julskyltningen ska ungdomssektionen ansvara för ponnyridningen. De har gjort upp ett 
schema över vilka som ska leda hästarna under eftermiddagen. Jan Isberg är ansvarig för 
korvgrillningen. Vi kommer att finnas utanför Petras Häst & Smådjur. 
 
Julshowen har börjat planeras på olika håll. 
 
Vi har skickat in en ansökan om bidrag till Sparbanksstiftelsen. Om vi får några pengar 
kommer de gå till att förbättra säkerheten för våra barn och ungdomar. Säkerhetsvästar och 
hjälmar kommer att köpas in. 
 
Nästa möte: 2012-12-12 kl. 18.00. 
 
Mötet avslutas. 
 
Vid pennan:   Justeras av: 
 
 
 
Cecilia Myrén  Susanne Andersson   


